
Protokół nr LXl2023
z Sesji Rady Gminy Mietków

z dnia 26 październlka 2023 roku
godzina rozpoczęcia z LLz07
godzina zakończenia: 12:10

miejsce: Sala Narad Urzędu Gminy Mietków

Sesję Rady Gminy w dniu 26 października 2023 r. otworzyta Przewodniczqca Rady Gminy
MietkÓw - He|ena Artymowicz słowami ' 'otwieram Sesję Rady Gminy Mietków,', przywitała wszystkrch
zebranych, stwierdzita, że jest quorum do podejmowania uchwat - l ista obecności Radnych oraz l ista
obecnosci sottysów stanowiq załqcznik nr t i2 do niniejszego protokotu.

. ZaĘaznik nr L,2 - listy obecności

1. Otwarcie Sesji

z. lnformacja w sprawie uwag zgtoszonych do protokotu z poprzedniej sesji zdnia,J'4 września 2023
roku.

3. lnformacje Przewodniczqcego Rady Gminy o dziataniach w okresie między sesjami.
4" Sprawozdanie WÓjta z wykonania uchwał w okresie między sesjami.

5- PodĘcie uchwaĘ w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023 rok.

6. Pod|ęcie uchwaĘ w sprawie zmiany Wie|o|etniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków.

7. PodĘcie uchwaĘ w sprawie udzie|enia pomocy finansowej Powiatowi Wroctawskiemu.

8" PodĘcie uchwaty w sprawie wyrażenia woIiwspółdziatania z Gminq Wiqzów, przy organizacji postępo-
wania o udzie|enie zamówienia na zakup energi i e|ektrycznej.

9. PodĘcie uchwaĘ w sprawie okreś|enia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

t0. Podjęcie uchwaĘ w sprawie zwoInień w podatku od nieruchomości.

11. PodĘcie uchwaty w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do ce|ów wymiaru podatku ro|nego.

12' PodĘcie uchwaĘ w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych'

13. PodĘcie uchwaty w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie za.
Ertej na czas oznaczony do 3 lat.

tt l . Podjęcie uchwaĘ w sprawie uchwa|enia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dIa
terenÓw zwiqzanych z eksp|oatacjq surowcÓw naturaInych położonych w obrębie geodezyjnym Ma.
nów Maniów MaĘ w miejscowości Maniów.

15- Interpelacje i zapytania radnych.

16. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.

17- Wolne wnioski, informacje izapytania.

18. Zamknięcie sesji.

Poniewaź na potqczonych komisjach Rady Gminy, w dniu 26 października 2Of3 r. z ponądku obrad
zdięto glosowanie nad projektem uchwały w sprawie obniżenia ceny drewna do ce|ów wymiaru po'
dattu teśnego, a także zmieniona został tytut projektu uchwaty z punktu nr 8. Pnewodnicząca zarzą.
dzita $osowanie w sprawie zmiany porzqdku obrad' Gtosowato 11 radnych. Zmieniony ponądek zo-
sta| pnyjęty jed nogłośn ie.



Załqcznik nr 3 - głosowanie imienne w sprawie zmiany porzqdku obrad.

Ad .2
Przewodniczqca Rady poinformowała, Że do biura Rady Gminy nie zgtoszono żadnych uwag do treści
sporzqdzonego protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 14 września 2023 r.

Ad .3

Przewodniczqca Rady poinformowata o działaniach podjętych w okresie między sesjami:

lnformacja o oświadczeniach majątkowych złożonych Przewodniczącej Rady Gmin v przezradnych
Rady Gminy Mietków:

Na podstawie art. 24 ust. 12 ustawy z dnia 8 marca o samorzqdzie gminnym dokonałam ana-
Iizy oświadczeń majątkowych za 2022 rok, złożonych przez radnych Rady Gminy Mietków:

A) ||ość osób zobowiqzanych do złożenia oświadczenia _ 14 osób

B) ||ość złożonych oświadczeń majqtkowych - 14 sztuk, wszystkie oświadczenia zostaty złożone w
ustawowym terminie

c) W ztożonych oświadczeniach nie stwierdzono uchybień. tnformacje zawarte w oświadcze-
niach majqtkowych sq jawne i zostaty opublikowane w Biuletynie Informacji Pub|icznej
Urzędu Gminy Mietków. Stosownie do art. 24h ust. 6 ustawy o samorzqdzie gminnym
oświadczenia majqtkowe przekazano do urzędu skarbowego wtaściwego ze wzg|ędu na
miejsce zamieszkania osób sktadajqcych oświadczenia.

D) oświadczenie Przewodniczqcej Rady Gminy Mietków zostato w ustawowym terminie zło-
żone Wojewodzie Do|noś|qskiemu. W dniu odpowiedź na uwagiwystosowane przez or-
gan nadzorczy

Ad .4
Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał z poprzedniej sesji:

n \|umer uchwaĘ )ata

lodjęcia

\lazwa tń/ykonanie

Ltx/4ss/2023 14.09.2023Uchwata w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023
r.

Uchwata weszła rn
życie.



.txl456lf023 14.09.20f3 Jchwata w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozl
: inansowej Gminy Mietków.

Jchwała weszta
lycie.

1 . _xtl4s7l2o23 L4.09.2023Jchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
<olejnej umowy najmu po umowie zawartej na cza:
)znaczony do 3 lat.

Jchwała weszta u
iycie.

Ad. s.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2023 rok.

Projekt uchwały przedstawita Skarbnik Gminy.
Gtosowato 1.1. radnych, oddano 11 gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdzita, że uchwała została
podjęta jednogłośnie.

Zalqcznik nr 4- uchwa|a w sprawie zmiany budżetu Gminy na2023wrazz głosowaniem imiennym.

Ad.6 .

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wie|o|etniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków.

Projekt uchwały przedstawita Skarbnik Gminy.
Gtosowało 11 radnych, oddano 11 głosów ,,za,,, Przewodniczqca stwierdzita, że uchwała zostata
podjęta jednogłośnie.

Załqcznik nr 5 . uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków wraz
glosowaniem imiennym.

Ad.7

Podjęcie uchwały w sprawie udzie|enia pomocy finansowej PowiatowiWrocławskiemu.

Projekt uchwały przedstawita Skarbnik Gminy.

Gtosowało 1.1- radnych, oddano 1-1 gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdzita, że uchwała została
podjęta jednogtośnie.

Zalącznik nr 6 - uchwała w sprawie udzieleńa pomocy finansowej PowiatowiWrocławskiemu wraz
z głosowaniem imiennym"



Ad.8

Podjęcie uchwaty w sprawie wyrażenia wo|i współdziatania z Gminq Wiqzów, przy organizacji postę-
powania o udzie|enie zamówienia na zakup energii e|ektrycznej.
Projekt uchwaty przedstawita Skarbnik Gminy Mietków.

Gtosowało 11. radnych, oddano 11 gtosów ,,za,,. P|zewodniczqca stwierdzita, że uchwata została
podjęta jednogtośnie.

Załqcznik nr7 - uchwała w sprawie wyrażenia woliwspółdziałania z Gminq Wiqzów, przy organiza.
cji postępowania o udzielenie zamówienia na zakup energii elektrycznej wrazzgłosowaniem
imiennym.

Ad.9

Podjęcie uchwały w sprawie okreś|enia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
Projekt uchwały przedstawita Skarbnik Gminy.
Głosowato 1.1 radnych, oddano 11. gtosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata została
podjęta jednogłośnie.

Załqcznik nr 8 - uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości wraz z
głosowaniem imiennym.

Ad.10.

Podjęcie uchwały w sprawie zwoInień w podatku od nieruchomości.

Projekt uchwaty przedstawita Skarbnik Gminy.

Głosowato 1.1. radnych, oddano 11 głosów ,,za,,, Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata zostata
podjęta jednogłośnie.

Załqcznik nr 9 - uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości wraz z
głosowaniem imiennym.

Ad.11.

Podjęcie uchwaty w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do cetów wymiaru podatku roInego.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.
Głosowało 11 radnych, oddano 9 głosów ,,za,, ,2,,przeciw,,. Przewodniczqca stwierd ziła, ze uchwała została
podjęta większościq glosów.

Załqcznik nr 10 - uchwała w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rot.
nego Wraz z głosowaniem imiennym.

Ad.12



Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Projekt uchwaty przedstawiła Skarbnik Gminy.

Głosowato 1.1' radnych, oddano 1.1' głosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdziła, że uchwała zostata
podjęta jednogtośnie.

Zatqcznik nr 11- uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych wraz
głosowaniem imiennym

Ad.13.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie ko|ejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas
oznaczony do 3 lat.

Projekt uchwały przedstawit Sekretarz Gminy.

Głosowato 1.1 radnych, oddano 11. głosów ,,za,,. Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata została
podjęta jednogtośnie.

Załqcznik nr L2- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umo.
wie zawartej na czas oznaczony do 3 tat wraz z głosowaniem imiennym.
Ad.14.

Podjęcie uchwaty w sprawie uchwaIenia miejscowego p|anu zagospodarowania przestrzennego dIa terenów
zwiqzanych z eksp|oatacjq surowców naturalnych położonych w obrębie geodezyjnym Maniów Maniów Mały
w miejscowościManiów.

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy.

Głosowało 1.1. radnych, oddano 11 głosów ,,za,,, Przewodniczqca stwierdzi|a, że uchwała została
podjęta jednogtośnie.

Załqcznik nr 13. uchwała w sprawie uchwa|en!a miejscowego ptanu zagospodarowania przestrzennego
d|a terenów związanych z eksp|oatacjq surowców natura|nych położonych w obrębie geodezyjnym Maniów
Maniów Maty w miejscowości Maniów wrazzgłosowanlem imiennym.

Ad. ls

Nie zgłoszono interpelacji ani zapytań.

Ad .16

Na poprzedniejsesji nie zgłoszono interpe|acji i zapytań do Wójta Gminy Mietków.

Ad. 17.

Gtos zabrała Przewodniczqca Rady Gminy, która wspomniała, że po okresie letnim turyści zgtaszajq
uwagi, co do stabego oznakowania obiektów turystycznych w naszej gminie. ładatateż pytanie, jak ma



Wyg|qda sprawa zagospodarowania terenu przy stacji PKP w Mietkowie, bo temat zostat zasygna|izo-
wany podczas komisji?

Wójt odpowiedziat, że wiadomo o ostatnich złych rzeczach jakie działy się na parkingu przy PKP - były
kradzieże, dewastacje etc. obecnie jest to teren naIeżqcy do PKP i Gmina wystqpiła do PKP z wnioskiem
o przejęcie na własność tego terenu, biorqc na siebie jego da|sze uporzqdkowanie etc. z PKP przysz|a
odpowiedź, która jest w tonie pozytYwfiY, generaInie sq otwarci na takie rozwiqzanie. Więc w środkach
z lnnego lnstrumentu Terytorialnego zabezpieczy|iśmy na uporzqdkowanie terenu, montaż monito-
ringu i w ramach tego byłyby tez tab|ice informacyjne _ moŹe nawet elektroniczne - zeby informować
o naszej Gminie. Ale jest to w naszych planach.

Będqc przy gtosie Wójt powie dziat, Że otrzyma|iśmy dofinansowanie na budowę świetlicy wiejskiej w
Proszkowicach w ramach ostatniego naboru ,,Po|skiego Ładu.,, Niestety nasze pozostałe wnioski czyl i
termomodernizacja szkoły oraz lI etap przedszkola nie uzyskaty dofinansowania.

Ponieważ świetl ica w Proszkowicach otrzymała dofinansowanie, w IlT te środki, które były tam zabu-
kowane przesuniemy na boisko w Mietkowie, aby tam wybudować jeden duży kontener z prawdzi.
We8o zdarzenia, z szatniami, z toa|etami, który będzie stużyć zarówno d|a sportowców, jak i przy roz-
nego rodzaju imprezach.

Ponadto- jak nadmienił Wójt - Gmina uzyskata w spadku mieszkanie w Sobótce, obecnie porzqdku-
jemy sprawy forma|ne, co do dalszych decyzji odnośnie tego |okalu będq przekazywane informacje.

W da|szym ciqgu trwa projektowanie remizy d|a oSP StróŹa. Ten obiekt chcie|ibyśmy sfinansować w
60%z IlT, jak również termomodernizację Szkoty Podstawowej. Jeś|i zaś chodzi o przedszkole, to zo-
stata podpisana umowa, jutro je zaplanowane spotkanie z projektantami, zaś priorytetem dla Wójta
będzie zabieganie o pozyskanie środków na || etap tej inwestycji.

Następnie Wójt podziękowat mieszkańcom Gminy Mietków, za bardzo |iczny udział w wyborach, fre-
kwencja wyniosta ponad 70%o, cojest wyrazem bardzo obywate|skiej postawy, a jednocześnie dzięki
temu możemy |iczyć na dodatkowe środki, sumarycznie to może być nawet 5oo.ooo ztotych. Sq to
pieniqdze d|a zespotów sportowych oraz kół gospodyń wiejskich oraz zespołów śpiewaczych. Na
p ewno wyko rzysta n e zosta n q wyko rzysta n e zgod n ie z ich przeznaczen i e m.

Następnie Wójt odczytat informa cję, o złoŻonych oświadczeniach majqtkowych - informacja stanowi
załqcznik nr 14 do niniejszego protokołu"

Załqcznik nr 14. informacja o złożonych oświadczeniach majqtkowych

Gtos zabrat radny Paweł Wactawek, który poinformowat, że w sierpniu mieszkańcy Maniowa Matego
wystosowali do Starostwa Powiatowego pismo z wnioskiem o wprowadzenie zakazu poruszania się
przez ul icę Gtównq pojazdów o masie powyżej !2ton, gdyż powodujq pękanie domów przy drodze i
sq juz duże szkody materia|nej. Elektronicznie przekazane to pismo zostało do pana radnego powia-
towego, ponieważ starostwo nie odpisato do tej pory nic. Natomiast jest prośba aby przy okazji jakiś
rozmów ze starostwem przypomnieć o tej kwesti i , gdyz d|a mieszkańców to jest pi lna sprawa.

Następnie g|os zabrat radny Ryszard Łqcz, który zaprosit radnych, sottysów i kierownictwo urzędu na
uroczyste otwarcie świetl icy wiejskiej 1.1 |istopada, po Mszy Św. za ojczyznę - msza odbędzie się o
12.00.



Sottys wsi Mietków J' Borecka, zadata pytanie czy będq zabezpieczone toi - toi na cmentarzach ponie-

waŻzb|iza się Wszystkich Świętych - Wójt odpowiedział, zejuż sq ustawione i za chwi|ę też będq pod-

stawione kontenery KP -7.

Sottys wsi Ujów, G. Wa|kiewicz zadata pytanie o budowę przedszkola -skoro na || etap nie dostal iśmy

dofinansowania, to czy nie będzie jakiś opóźnień w budowie Iub innych negatywnych konsekwencji.

Wójt odpowiedział, że środki jakie dotychczas otrzyma|iśmy pozwa|ajq na wybudowanie przedszko|a

w stanie surowym zamkniętym, a więc z zadaszeniem oraz przytqczami' Ten I etap będzie trwał do

2025 r. do tego czasu wójt gminy będzie miat za zadanie zabiegać o środki z jakichko|wiek źródet ze-

wnętrznych na dokończenie tego przedsięwzięcia. To jest w tej chwil i  strategiczna inwestycja' Nato-

miast wykonawca to f irma bardzo konkretna, sq bardzo komunikatywni - teraz trwa projektowanie, a
jeś|itylko będq warunki pogodowe to po Nowym Roku wchodzq na p|ac budowy.

Głos zabrała jeszcze sottys wsi Stróża, która pytała o kontakt z leśniczym.

Wójt powiedziat, ie nie wie czy to awaria te|efonu, a|e ciqgle jest zajęte więc jedzie jutro z samego

rana z interwencjq o posprzqtanie drogi po wycince oraz wywózkę tego, co |eży przy po|ach _ bo tam

było po prostu ,,rżnięcie,, i  droga jest w ogó|e do przejechania myjkq, więc będzie podejmować dziata-

nia w tym zakresie.

Sołtys wsi Ujów powiedziata, że trzeba też interweniować w Powiecie żeby potożyć nowq nawierzchnię

na drodze z Wawrzeńczyc do Stroży, bo dziury sq tam coraz większe'

Wójt powiedział,Że od nas prośby kierowane już byty-zresztq ponawiamy razem z Panem Jerzym
pewne prośby do powiatu i zobaczymy jak to się przetoży w ich planie f inansowym, tym bardziej, że
przed namijest perspektywa kolejnych wyborów, a|e mam pewne obawy czy to będzie jednak ujęte.
Moje wqtp|iwości budzi fakt, że tam jest kostka brukowa, i jak zacznq to przemie|ać to podniesie to
koszty a nie poprawijakości drogi '

Ponieważ nie byto więcej pytań Przewodniczaca przystqpita do zamknięcia sesji Rady Gminy.

Ad .18 .

Przewodniczqca zamknęta sesję słowami:,,Zamykam sesję Rady Gminy Mietków.,,

ćł'par?',

lnspektor $. 
RadV GminY

-1S., i
Gabrieta ruaE#l- fYgadlo He l ena


